



ອົງການຄົ້ນພົບການທາງດ້ານພັດທະນາການ (DEVELOPMENTAL DISABILITIES ADMINISTRATION (DDA))

ແຈ້ງການການທົບທວນການມີສິດໄດ້ຮັບຕອນອາຍຸ, ສິບເກົ້າ (19) ປີ

ວັນທີ

ຊື່ ແລະ ທີ່ຢູ່ ລູກຄ້າ

ຊື່ ແລະ ທີ່ຢູ່ ຜູ້ຕາງໜ້າລູກຄ້າ

ຕອບຄືນ: **ແຈ້ງການການທົບທວນການມີສິດໄດ້ຮັບຕອນອາຍຸ, ສິບເກົ້າ (19) ປີ**

ບັນທຶກ ບັນທຶກ ການມີສິດໄດ້ຮັບອົງການຄົ້ນພົບການທາງດ້ານພັດທະນາການ (DDA) ການມີສິດໄດ້ຮັບ DDA

ຂອງທ່ານຕ້ອງໄດ້ຮັບການທົບທວນກ່ອນວັນເກີດຄົບຮອບປີທີ 20 ຂອງທ່ານ.

ຂໍ້ມູນທີ່ພວກເຮົາໄດ້ຮັບອາດຈະບໍ່ພໍຢູ່ໃນສະຖານະທີ່ການມີສິດໄດ້ຮັບ DDA

ພາຍໃຕ້ໜຶ່ງໃນຕົ້ນຂໍ້ໄປນີ້: ຄວາມພິການທາງປັນຍາ, ຄວາມພິການທາງສະໝອງ, ພະຍາດບ້າໝູ່, ປັນຍາອ່ອນ

ຫຼື ສະພາບທາງປະສາດ ຫຼື ສະພາບອື່ນໆ ທີ່ກັບຄວາມພິການທາງປັນຍາ.

ພວກເຮົາໄດ້ຄັດຕິດຕາຕະລາງເອກະສານທີ່ຕ້ອງການມາພິຈາລະນາໃຫ້ທ່ານຮູ້ວ່າຂໍ້ມູນໃດມີຄວາມຈຳເປັນ.

ທ່ານຈຳເປັນຕ້ອງໄດ້ເຮັດຫຍັງ?

DDA ຍິນດີຈະສົ່ງຂໍ້ມູນທີ່ຈຳເປັນສຳລັບການກຳນົດຄືນໃໝ່ໃຫ້. ຖ້າທ່ານຕ້ອງການໃຫ້ DDA

ສົ່ງຂໍ້ມູນໃຫ້, ກະລຸນາປະກອບແບບຟອມຄຳອິນຍອມທີ່ຄິດຕິດມາໃຫ້ຄົບຖ້ວນດັ່ງຕໍ່ໄປນີ້:

1. ຂຽນຊື່ຂອງສະຖານທີ່, ຜູ້ໃຫ້ບໍລິການ ແລະ ສົ່ງອ່ານວ່າຄວາມສະດວກທີ່ພວກເຮົາອາດຈະຂໍຂໍ້ມູນກ່ຽວກັບແບບຟອມຄຳອິນຍອມ. ລວມ ເຖິງຂໍ້ມູນຕິດຕໍ່ສຳລັບທຸກໆທີ່ເຮັດເປັນລາຍການໄວ້ໃນແບບຟອມອິນຍອມ.
2. ລົງລາຍຊື່ ແລະ ຂຽນວັນທີ່ໃສ່ແບບຟອມອິນຍອມທີ່ຄິດຕິດມາ ແລະ
3. ສົ່ງແບບຟອມຄືນໃຫ້ DDA.

ເກີດອັນໃດຂຶ້ນຖ້າຂ້ອຍບໍ່ຕອບຮັບຄຳສະເໜີນີ້?

ກະລຸນາຕອບຄືນທັນທີທີ່ເປັນໄປໄດ້, ແຕ່ບໍ່ເກີນ 90 ວັນກ່ອນວັນເກີດຄົບຮອບ 20 ປີຂອງທ່ານ.

ຖ້າພວກເຮົາບໍ່ໄດ້ຍິນຈາກທ່ານ, ພວກເຮົາຈະທົບ

ທວນການມີສິດໄດ້ຮັບຂອງທ່ານດ້ວຍການໃຊ້ຂໍ້ມູນທີ່ພວກເຮົາມີຢູ່ໃນແຟັມລູກຄ້າຂອງທ່ານ.

ຖ້າມີຂໍ້ມູນບໍ່ພໍຢູ່ເພື່ອສິນຄ້າການຕັດສິນການມີສິດໄດ້ຮັບ, ຈາກນັ້ນການມີສິດໄດ້ຮັບ DDA

ຂອງທ່ານຈະຖືກສົ່ງສູ່ໃນວັນເກີດຄົບຮອບປີທີ 20 ຂອງທ່ານ.

ຖ້າທ່ານມີຄຳຖາມ, ໃຫ້ຕິດຕໍ່:

ຊື່

ເບີໂທລະສັບ

ທີ່ຢູ່ອີເມວ

ສຳເນົາກົດລະບຽບຂອງລັດທີ່ຄຸ້ມຄອງການມີສິດໄດ້ຮັບ (WAC 388-823) ແມ່ນມີໃຫ້ຕາມການສະເໜີຂໍ້ຫຼື ທາງອອນລາຍທີ່

<https://www.dshs.wa.gov/dda/consumers-and-families/eligibility>.

ເອກະສານສອດມານຳ: ຕາຕະລາງສະແດງເອກະສານທີ່ຕ້ອງການ

ແບບຟອມຄຳອິນຍອມ (DSHS 14-012)

ບ່ອນສົ່ງ: ສຳນວນລູກຄ້າ

NOTIFICATION OF AGE NINETEEN (19) ELIGIBILITY REVIEW
DSHS 10-582 LA (REV. 11/2019) Laotian

ຕາຕະລາງສະແດງເອກະສານທີ່ຕ້ອງການ

ສະພາບຄວາມພິການ	ບົ່ງມະຕິພະຍາດ	ແພດບົ່ງມະຕິພະ	ເອກະສານທີ່ຕ້ອງການ
ຄວາມພິການທາງປັນຍາ	ຄວາມພິການທາງປັນຍາ	ຈິດຕະແພດທີ່ມີໃບອະນຸຍາດ, ຈິດຕະແພດຂອງໂຮງຮຽນທີ່ລັດວໍຊິງຕັນ ຫຼື ຈິດຕະແພດໂຮງຮຽນອື່ນທີ່ຮັບໂຮງໂດຍສະມາຄົມຈິດຕະແພດແຫ່ງຊາດ.	ບົດລາຍງານທາງຈິດຕະສາດສະບັບຕໍ່ມລວມທັງຄະແນນ IQ ຕໍ່ມຂັດຂອງຄວາມບໍ່ຝັງເບນ ມາດຕະຖານຫຼາຍກວ່າສອງອັນຕໍ່ກ່ວາຄ່າສະເລ່ຍ ແລະ ຄະແນນການທົດສອບທັກສະການ ບົດຕົວຂອງຄວາມບໍ່ຝັງເບນມາດຕະຖານຫຼາຍກວ່າສອງອັນຕໍ່ກ່ວາຄ່າສະເລ່ຍ ແລະ ໄດ້ເຮັດສຳເລັດພາຍໃນ 36 ເດືອນຜ່ານມາ.
ຄວາມພິການທາງສະໝອງ	ຄວາມພິການທາງສະໝອງ ອຳນາດແຂນຂາ ອຳນາດເຄື່ອງໃຕ້ ອຳນາດສອງດ້ານ	ແພດທີ່ມີໃບອະນຸຍາດ	ການເລີ່ມຕົ້ນກ່ອນຮອດອາຍຸ 3 ປີ ແລະ ຂໍ້ມູນສະໜັບສະໜູນຄວາມຕ້ອງການສຳລັບການ ຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານຮ່າງກາຍໂດຍກົງໃນແຕ່ລະວັນໃນສອງຢ່າງ ຂຶ້ນໄປ (ການເຂົ້າຫ້ອງນ້ຳ, ການອາບນ້ຳ, ການກິນ, ການນຸ່ງເຄື່ອງ, ການເຄື່ອນໄຫວໄປມາ ຫຼື ການສື່ສານ).
ພະຍາດບ້າໝູ	ພະຍາດບ້າໝູ ຫຼື ເປັນຊັກ	ຊ່ວຍຊານລະບົບປະສາດທີ່ຄະນະກຳມະການຮັບຮອງ	ການບົ່ງມະຕິພະຍາດຕາມປະຫວັດທາງການແພດ ແລະ ການກວດທາງດ້ານລະບົບປະສາດ, ການຢືນຢັນຈາກແພດ ຫຼື ຊ່ວຍຊານລະບົບປະສາດຂອງອາການຊັກທີ່ຄວບຄຸມບໍ່ໄດ້ ແລະ ຍັງເກີດຂຶ້ນຢູ່ ຫຼື ເກີດຂຶ້ນມາອີກ ແລະ ການທົດສອບທັກສະທາງດ້ານການບົດຕົວສະແດງໃຫ້ເຫັນມີການຈຳກັດຫຼາຍໃນການເຮັດໜ້າທີ່ ການບົດຕົວຂອງຄວາມບໍ່ຝັງເບນມາດຕະຖານ ຫຼາຍກວ່າສອງອັນຢູ່ຕໍ່ກ່ວາຄ່າສະເລ່ຍ.
ປັນຍາອ່ອນ (ຕໍ່ DSM-IV-TR)	ປັນຍາອ່ອນ ຫຼື ຄວາມຜິດປົກກະຕິທາງດ້ານປັນຍາ ຕໍ່ 299.00 ໃນ DSM-IV-TR	ຜູ້ຊ່ວຍຊານຈິດຕະສາດທີ່ມີໃບອະນຸຍາດ, ແພດທີ່ມີໃບອະນຸຍາດ ຫຼື ARNP ກ່ຽວຂ້ອງກັບສູນປັນຍາອ່ອນ, ສູນພັດທະນາການ ຫຼື ສູນຂອງຄວາມສະຫງ່າ ຫຼື ຄະນະກຳມະການຮັບຮອງຊັ້ນ: ຊ່ວຍຊານປະສາດ, ຈິດຕະແພດ ຫຼື ແພດຊ່ວຍຊານທາງດ້ານພັດທະນາການ ແລະ ພຶດຕິກຳເດັກ	ການປະເມີນຜົນຕໍ່ມຕາມ DSM-IV-TR ທີ່ໄດ້ຕາມທຸກມາດຕະຖານການບົ່ງມະຕິພະຍາດ, ຫຼັກຖານຂອງການເຮັດໜ້າທີ່ ການຊັກຊ້າ ຫຼື ຜິດປົກກະຕິກ່ອນຮອດອາຍຸ 3 ປີ ຢູ່ໃນທັກສະທາງດ້ານສັງຄົມ, ພາສາ, ການສື່ສານ ຫຼື ການຫຼິ້ນຕາມສັນຍາລັກ ຫຼື ຈົນຕະນາການ ແລະ ການທົດສອບທັກສະທາງດ້ານການບົດຕົວສະແດງໃຫ້ເຫັນມີການຈຳກັດຫຼາຍໃນການເຮັດໜ້າທີ່ ການບົດຕົວຂອງຄວາມບໍ່ຝັງເບນມາດຕະຖານຫຼາຍກວ່າສອງອັນຢູ່ຕໍ່ກ່ວາຄ່າສະເລ່ຍ.

<p>ລະດັບຂອງຄວາມຜິດປົກກະຕິທາງປັນຍາ (ຕໍ່ DSM-5)</p>	<p>ລະດັບຂອງຄວາມຜິດປົກກະຕິທາງປັນຍາ 299.00 ຕໍ່ DSM-5 ລວມທັງລະດັບຄວາມຮຸນແຮງ 2 ຫຼື 3 ໃນທັງສອງຖັນ</p>	<p>ຜູ້ຊ່ວຍຊີວິດຕະສາດທີ່ມີໃບອະນຸຍາດ, ແຜນທີ່ມີໃບອະນຸຍາດ ຫຼື ARNP ກໍ່ຊ່ວຍຊັບສູນປັນຍາອ່ອນ, ສູນພັດທະນາການ ຫຼື ສູນຂອງຄວາມສະຫງ່າ ຫຼື ຄະນະກຳມະການຮັບຮອງຊັ້ນ: ຊ່ວຍຊີວິດຕະສາດ, ຈິດຕະແຜນ ຫຼື ແຜນຊ່ວຍຊີວິດທາງດ້ານພັດທະນາການ ແລະ ພຶດຕິກຳເດັກ</p>	<p>ການປະເມີນຜົນຕາມ DSM-IV-TR ທີ່ໄດ້ຕາມທຸກມາດຖານການບົ່ງມະຕິພະຍາດ, ຫຼັກຖານຂອງການເຮັດໜ້າທີ່ ການຊັກຊ້າ ຫຼື ຜິດປົກກະຕິກ່ອນຮອດອາຍຸ 3 ປີ ກໍ່ບໍ່ລະດັບຄວາມຮຸນແຮງຂອງ 2 ຫຼື 3 ໃນທັງສອງຖັນຂອງຂະໜາດວັດແທກຄວາມຮຸນແຮງ, ການທົດສອບທັກສະທາງດ້ານການບັບຕົວສະແດງໃຫ້ເຫັນມີການຈຳກັດຫຼາຍໃນການເຮັດໜ້າທີ່ ການບັບຕົວຂອງຄວາມບໍ່ຮູ້ແບບມາດຕະຖານຫຼາຍກວ່າສອງອັນ ແລະ FSIQ ຂອງຄວາມບໍ່ຮູ້ແບບມາດຕະຖານອັນໜຶ່ງ ຫຼື ຫຼາຍອັນ ຢູ່ຕໍ່ກວ່າ 1 ຄ່າສະເລ່ຍ - ຫຼື - ໄດ້ຕາມທຸກມາດຖານສຳລັບຄວາມຜິດປົກກະຕິທາງປັນຍາ 299.00 ຕໍ່ DSM-IV.</p>
<p>ສະພາບທາງດ້ານລະບົບປະສາດອື່ນ ຫຼື ສະພາບອື່ນໆຄ້າຍຄືກັບຄວາມພິການທາງປັນຍາ</p>	<p>ຄວາມຜິດປົກກະຕິທາງດ້ານລະບົບປະສາດ ຫຼື ໂຄງໂມໂຊມທີ່ຮູ້ຈັກວ່າເປັນສາເຫດຄວາມຂາດແຄນທາງດ້ານທັກສະທາງປັນຍາ ແລະ ທາງດ້ານການບັບຕົວ</p>	<p>ແຜນທີ່ມີໃບອະນຸຍາດ</p>	<p>ຄະແນນ IQ ຕາມຂີດຂອງຄວາມບໍ່ຮູ້ແບບມາດຕະຖານຫຼາຍກວ່າ 1.5 ຕໍ່ກວ່າ 1 ຄ່າສະເລ່ຍ ແລະ ການທົດສອບທັກສະການບັບຕົວສະແດງໃຫ້ເຫັນການຈຳກັດຫຼາຍໃນການເຮັດໜ້າທີ່ ການບັບຕົວຂອງຄວາມບໍ່ຮູ້ແບບມາດຕະຖານຫຼາຍກວ່າສອງອັນ ຕໍ່ກວ່າ 1 ຄ່າສະເລ່ຍ.</p>
<p>ໝາຍເຫດ: ແບບຜອມນີ້ເປັນຂໍ້ແນະນຳທີ່ໄປເທົ່ານັ້ນ ແລະ DDA ອາດຈະຕ້ອງການຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມ ຫຼື ການປະເມີນອີກ. ເອກະສານນີ້ເປັນຂໍ້ນຳອິດໃນການກຳນົດການມີສິດໄດ້ຮັບ ການມີສິດໄດ້ຮັບ DDA ຖືກກຳນົດຕາມ WAC ບົດທີ 388-823.</p>			